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51000 Rijeka,  Mirka  Čurbega 18 

Tel. 051/ 641-524,  Fax 645-915  

E- mail:se@os-san-nicolo-ri.skole.hr 

OIB: 33654186717, Matični broj: 3320863 

OSNOVNA ŠKOLA – SCUOLA ELEMENTARE 

       “ SAN  NICOLÒ “ 
RIJEKA 

 

KLASA:  003-06/23-01/11    

URBROJ: 2170-55-23-01    

 

DNEVNI RED I ZAKLJUČCI 
sa sjednice Školskog odbora održane 10.7.2023. godine u 13:00 sati, 

u prostorijama škole 

 

DNEVNI RED: 
 

1) Predstavljanje i usvajanje polugodišnjeg Financijskog izvještaja 

2) Informacije o provedenom inspekcijskom nadzoru 

3) Izvješće o odgojno-obrazovnim rezultatima 

4) Izvješće o stanju sigurnosti i provođenju školskih preventivnih 

programa te obavijest o mjerama poduzetim u cilju zaštite prava 

učenika u šk. god. 2022./23. 

5) Usvajanje izmjena Godišnjeg plana i programa rada za šk. god. 

2022./23. 

6) Razno 
 

Dnevni red prihvaćen je jednoglasno. 

  
Ad1)  Nakon uvodnog pozdrava svih članova, predsjednica Školskog odbora dala je riječ 

voditeljici računovodstva koja je nazočnima predstavila polugodišnji Financijski izvještaj za 

razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. Predstavila je iznose prihoda i rashoda 

Škole te je ukratko pojasnila da su iznosi varirali u odnosu na prošlu godinu zbog povećanja 

plaća i prihoda za učeničke marende s obzirom na uvedenu mjeru osiguranja besplatnog 

obroka svakom učeniku. Također, Škola je dobila donacije od Talijanske unije. 

Članovi Školskog odbora su jednoglasno usvojili izneseno izvješće. 

Ad2) Predsjednica Školskog odbora dala je riječ ravnateljici škole koja je podsjetila nazočne 

da je proveden inspekcijski nadzor na temelju prijave majke učenice 8. razreda u odnosu na 

navodno neprofesionalno postupanje učiteljice kemije. Ravnateljica informira nazočne da je 

na temelju obavljenog nadzora doneseno Rješenje kojim je Školi naređeno da podnese 

Izvješće o stanju sigurnosti i provođenju školskih preventivnih programa u šk. god. 2022./23. 

i da u Godišnjem planu i programu rada za šk. god. 2022./23. u planu rada Školskog odbora, 

Vijeća roditelja i ravnateljice dopuni plan rada upravo podnošenjem Izvješća o stanju 

sigurnosti.  

 Ad5) Nastavno na prethodnu točku dnevnog reda i njihovu logičku povezanost, ravnateljica 

predlaže da se umjesto na točku ad 3) prijeđe na točku ad 5) dnevnog reda te predlaže 

usvajanje izmjena Godišnjeg plana i programa rada za šk. god. 2022./23. na način kako je to 

naložila Prosvjetna inspekcija, odnosno da se isti dopuni podnošenjem Izvješća o sigurnosti 2 

puta_godišnje. 

Članovi Školskog odbora su jednoglasno usvojili predložene izmjene Godišnjeg plana i 

programa za šk. god. 2022./23. 

Ad3) Predsjednica Školskog odbora dala je riječ psihologinji koja je nazočnima predstavila 

Izvješće o odgojno-obrazovnim rezultatima za šk. god. 2022./2023. Psihologinja je istaknula 

da je ova nastavna godina zaključena bez produžne nastave i bez popravnih ispita. Škola i 
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dalje ima 12 razrednih odjela, od kojih je 8 talijanskih odjela i 4 hrvatskih odjela. Psihologinja 

je posebno istaknula da je ova školska godina bila jako bogata uspješnim projektima (npr. 

„Forza Fiume“), prigodnim odlascima u kino, obilježavanjem Dana vode, brojnim izletima i 

sl. Napomenula je da su uspješno provedeni nacionalni ispiti u ožujku ove godine iz 8 

predmeta. 

Ad4) Psihologinja je nazočnima predstavila Izvješće o stanju sigurnosti i provođenju školskih 

preventivnih programa te mjerama poduzetim u cilju zaštite prava učenika u šk. god. 

2022./2023. Istaknula je da se redovno provode programi zaštite na radu i ostali programi 

planirani po Kurikulumu, a isto tako se redovito održavaju odgovarajuća predavanja u vezi 

spriječavanja vršnjačkog nasilja, satovi razrednog odgoja, projekt građanskog odgoja itd. 

Zaključila je da je stanje sigurnosti učenika zadovoljavajuće. 

Ad6) Predsjednica Školskog odbora dala je riječ ravnateljici koja je s nazočnima podijelila 

informaciju da se još uvijek čeka postavljanje temelja za vanjsku učionicu.  

Nadalje, informira nazočne da se Škola prijavila na natječaj za zakup dijela vrta na susjednoj 

čestici u vlasništvu Grada Rijeke. Još nije završen natječajni postupak, ali istaknula je da bi se 

za simbolličnu godišnju zakupninu mogao koristiti dio vrta u svrhu poticanja ekološke svijesti 

učenika i učitelja te realizirati brojne ekološke projekte. Članica Školskog odbora, ujedno 

učiteljica razredne nastave, istaknula je da s učenicima redovito realizira projekte na temu 

ekološke osviještenosti i da su učenici sadili i uzgojili određeno povrće od kojeg su poslije 

pripremili zdrave sokove i okruglice od blitve. Učiteljica je također istaknula da su 

realizacijom navedene aktivnosti bili zadovoljni i učenici i njihovi roditelji. 

 

Time je iscrpljen dnevni red i sjednica je završila. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisničar:               Predsjednica Školskog odbora: 

Adriana Matijević, tajnica škole               Sara Vrbaški 

 


